

MOLOK

EN . FR



MOLOK

EN. The black / grey MOLOK bag was developed using three-layer co-extrusion technology with 100% virgin LDPE.

It has high mechanical resistance, particularly in welds, thus ensuring safety and tightness.

Features:

Sizes available (mm)

- 2550 x 4100 x thickness (40 – 65 μ m)
- 1950 x 3700 x thickness (40 – 65 μ m)

Additional features:

- **Safety:** Free of toxic materials and pollutants. Complies with heavy metal concentration levels: 94/62/EC directive and national legislation, 407/98. Classified as a non-hazardous product by EC-1999/45/EC directive, therefore being a biologically inactive material.
- **Recycling:** The materials used are fully recyclable.

Applications:

- Recycling points
- Waste storage

FR. Le sac noir / gris MOLOK a été développé en utilisant une co-extrusion trois couches avec des granules LDPE 100% vierge.

Il a une grande résistance mécanique, en particulier dans les soudures, assurant ainsi la sécurité et l'étanchéité.

Caractéristiques:

Tailles disponibles (mm)

- 2550 x 4100 x épaisseur (40 - 65 m μ)
- 1950 x 3700 x épaisseur (40 - 65 m μ)

Autres caractéristiques:

- **Sécurité:** Aucune utilisation de matières toxiques ou polluantes. Conforme avec les directives de concentration de métaux lourds : directive 94/62/CE et avec la législation nationale, 407/98. Classé comme un produit non dangereux par la directive EC-1999/45/EC il s'agit donc d'un matériau biologiquement inactif.
- **Recyclage:** les matériaux utilisés sont entièrement recyclables, recyclables.

Applications:

- Points de recyclage
- Stockage des déchets